
     Zápis ze zasedání komise kultury č. 4/2015 dne 10. 09. 2015 
konané od 14:00 hodin v Uhříněveském muzeu 

 

Přítomni:  Mgr. Jitka Rothová, Eva Hráská - Blahynková, DiS., Ing. Michal Klich,   Jaroslava 
Kunešová, Bc. Veronika Kuželová, Bc. Veronika Kuželová, Pavel Pirkl, Jitka Šubertová 
 

Stálý host: Jiří Knotek 
 

Host: Bc. Michal Selinger 
 

Omluveni:  Milan Coller, Vlasta Čepičková, Mgr. Kateřina Kaňoková, Mgr. Marcela 
Pröllerová, Pavel Veverka 
 

Kontrola minulého zápisu: 
 

1. Ing. Klich informoval, že na informační tabule „Po stopách Uhříněvsi“ měl by být co 
nejrychleji vypracován rámcový rozpočet tak, aby bylo možné náklady na jejich pořízení 
zapracovat do rozpočtu MČ Praha 22 na rok 2016, poté budou zjištěny podmínky jejich 
umístění na odboru výstavby. 

2. Bylo konstatováno, že vzhledem k nepřítomnosti radního Collera nemůže být 
zodpovězena otázka veřejného rozhlasu. 

3. Ing. Klich znovu připomněl termín Uhříněveské poutě - 31. října 2015. 
4. Ing. Klich dále informoval, že vyrobit turistické samolepky není jednoduché. Na základě 

dotazu v Rýměřově, kde se samolepky vyrábějí, mu bylo sděleno, že jejich výrobu musí 
„schválit“ v internetovém referendu členové Klubu českých turistů. Bez schválení lze 
vyrobit pouze příležitostnou známku k nějakému výročí obce, která platí ve hře se 
samolepkami jako žolík. Diskutovalo se a bylo usneseno, že to městská část podstoupí 
ono „referendum“. 

5. Ing. Klich doplnil informace k letošní vánoční výstavě. Proběhne soutěž školských 
zařízení a neziskových organizací v tvorbě betlémů. Omezení je 1 m2 plochy a 50 cm 
výšky. 

6. Ing. Klich se vrátil k bezbariérovosti Obřadní síně Uhříněvsi. Komise konstatovala, že 
zábradlí nebylo dosud instalováno.  Bylo usneseno, že Ing. Klich problém projedná 
s radními při pietní akci 13. září 2015. 

 

Nově projednáno: 
 

1. P. Knotek otevřel debatu o letošních adventních a vánočních akcích. K problému se 
rozpoutala bohatá diskuse, ze které vyplynul tento program, jedná se o verzi 
otevřenou, na příštím jednání bude případně dořešeno 

       

            29. listopadu 2015 – 1. neděle adventní 
 

            ROZSVÍCENÍ VÁNOČNÍHO STROMU NA NOVÉM NÁMĚSTÍ 
            začátek akce 16 hodin 
            kulturní program před radnicí – vystoupí DSP Jiskřička (adventní písně) a děti z MŠ   
            U  Nadýmače (pásmo o vánočním příběhu) 
            občerstvení – bude oslovena školní jídelna 
            doplněk – cca 5 stánků (keramika, proutí apod.) – zajistí Ing. Klich 
 

            sobota 5. prosince 2015 
 

            MIKULÁŠ NA NOVÉM NÁMĚSTÍ 
            začátek akce 17 hodin 
 
 
 



 

neděle 6. prosince 2015 – 2. neděle adventní (bronzová) 
 

            VERNISÁŽ VÁNOČNÍ VÝSTAVY 
            začátek akce 15 hodin 
            Vánoční výstava v Uhříněveském muzeu potrvá do 22. prosince 2015 
 

neděle 13. prosince 2015 – 3. neděle adventní (stříbrná) 
 

            VÁNOČNÍ TRHY NA NOVÉM NÁMĚSTÍ (do 23. prosince 2015) 
            začátek akce 15 hodin 
            kulturní program před radnicí – vystoupí ZUŠ Lyra     
            občerstvení – bude oslovena školní jídelna 
            20 -25 stánků (keramika, proutí apod.) – zajistí Ing. Klich, který osloví pana Michala  
            Kryšpína, který pořádání vánočního trhu nabízí 
 

neděle 20. prosince 2015 – 4. neděle adventní (zlatá) 
 

            ŽIVÝ BETLÉM NA NOVÉM NÁMĚSTÍ 
            začátek akce 15 hodin 
            kulturní program před radnicí – vystoupí DS UCHO (živý betlém), DPS Jiskřička  
            (koledy), představitelé církví 
            občerstvení – bude oslovena školní jídelna 
 

středa 6. Ledna 2016  – svátek Zjevení Páně (Tři králové) 
 

            TŘÍKRÁLOVÝ POCHOD 
 Program bude podrobněji projednán na příštím jednání komise. 
 

2. Ing. Klich informoval o nabídce ochotnického souboru z Horních Počernic, který nabízí 
divadelní pohádky pro žáky 2. stupně základních škol. Divadlo má o představení 
zájem jako školní představení. Ing. Klich v divadle zjistí termíny a vše zkoordinuje se 
školami a divadelníky. 

3. Mgr. Rothová přečetla dopis z MHMP, který se dotazuje, zda naše MČ chystá nějaké 
kulturní akce k 700. výročí narození císaře a krále Karla IV. K dopisu bylo diskutováno 
a Mgr. Rothová navrhla uspořádat v roce 2016 vánoční výstavu Vánoce v době Karla 
IV. Pan Pirkl navrhl uspořádat pochod částí Císařské cesty, která vede naší městskou 
částí. 

4. Paní Kunešová informovala o činnosti Klubu seniorů, především o připravovaném 
bazaru v muzeu ve dnech 2. - 4. 10. 2015 

 
 
 
Příští zasedání komise kultury se uskuteční ve čtvrtek 22. října 2015 od 14 hodin 
v Uhříněveském muzeu. 
 
 
 
Zapsal: Ing. Klich v.z.                                                                 Mgr. Jitka Rothová                                               
                    předsedkyně KK 


